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§ 11   

Genomförandeförslag för inrättande av ny skolenhet 

Observatorielundens skola 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

genomförandeförslag avseende byggnadsåtgärder i den nya 

skolenheten med namnet Observatorielundens skola till en 

bedömd kostnad om 12 mnkr samt uppdrar åt 

utbildningsförvaltningen att beställa åtgärderna. 

2. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 

ekonomiutskotts medgivande till att genomföra 

byggnadsåtgärderna. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltning redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 7 

mars 2014, dnr 2.6.3-2140/2014. 

 

Två lokaler som hyrts in under 2013 ska nu anpassas för att 

tillsammans utgöra en helt ny skola med namnet 

Observatorielundens skola. För att skolan ska fungera som en 

egen enhet behöver administrativa lokaler tillskapas och en 

skolgård iordningställas. Projektet har en bedömd 

projektkostnad om 12 miljoner kronor och beräknas vara klart 

till den 1 augusti 2014. Den hyreshöjande kostnaden för 

byggåtgärderna år ett bedöms bli 2 miljoner kronor. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen och 

administrativa avdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

genomförandeförslag avseende byggnadsåtgärder i den nya 

skolenheten med namnet Observatorielundens skola till en 

bedömd kostnad om 12 mnkr samt uppdrar åt 

utbildningsförvaltningen att beställa åtgärderna. 

2. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 

ekonomiutskotts medgivande till att genomföra 

byggnadsåtgärderna. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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Särskilt uttalande 

Marina Gunnmo Grönros m.fl. (V) anmälde ett särskilt uttalande 

enligt nedan: 

 

Vänsterpartiet har i olika sammanhang påtalat det allvarliga i 

bristen på långsiktighet när det gäller planering av skollokaler i 

staden. Den bild av detta problem som framträder vid en 

genomgång av de ärenden som föreläggs utbildningsnämnden 

vid detta sammanträde är en skrämmande illustration till detta 

problem.  

 

Den slutsats man måste dra är att den borgerliga majoriteten 

fullständigt tappat kontrollen över utvecklingen och uppdraget 

att tillhandahålla lokaler för stadens skolelever. 

 

Det ärende som nu presenteras under rubriken 

genomförandeförslag för inrättande av ny skolenhet 

Observatorielundens skola innebär ett kraftigt avsteg eller ett 

underkännande av det beslut som fattades av 

utbildningsnämnden i ett inhyrningsärende den 28 november 

förra året.  

 

Det som nu presenteras för beslut avviker från det ärendet på 

snart sagt alla punkter inte minst när det gäller kostnaderna. 

Omfattande ombyggnader ska genomföras i en gammal 

fastighet, något som kan leda till oväntade kostnadsökningar och 

försena projektet enligt den riskbedömning som presenteras.  

 

Ärendet blir inte bara en bild av politiskt tillkortakommande 

utan också en allvarlig bekräftelse på det berättigade i 

Revisionsrapporten om Styrning av lokalförsörjningen. Dagens 

ärende 10. 

 

Bakom de kortfattade kommentarerna under rubriken Risk i 

ärendet om Observatorielundens skola ligger förvarningar om 

att skolan inte kan ta emot elever den 1 augusti i år och om den 

trots riskerna kan öppnas den 1 augusti är det troligt att 

skolgården inte är färdig. Det framgår inte av ärendet var 

eleverna då ska vistas under raster. 

 

Vi ser här paralleller till det som framförs av Arbetsmiljöverket 

efter inspektionen av Kungsholmens grundskola (1-4) - återfinns 

under ärende 5 vid dagens sammanträde. De brister som påtalas 

gäller skolgård, lekområden och övriga platser för elevernas 

utomhusvistelse.  

 

En risk som inte nämns, men måste vara uppenbar för alla som 

tar del av underlaget till nämndens sammanträde, är att 

nämndens verksamhet än en gång möts av vårdnadshavares 
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missnöje och att föreläggande från arbetsmiljöverket kan 

komma också när det gäller denna skola.  

 


